
Remissvar på stadgar till PRO 

PRO Gotland har diskuterat det nya förslaget till stadgar för PRO. I stort tycker 

vi det är bra förändringar. Men… 

Ang årsmöten måste det vara tydligare för vilket år besluten gäller. Det får inte 

gå att missförstå. 

Vi tycker att det är bra att föreningarna inte behöver ha höstmöte, men 

distriktet bör fortsätta med sitt höstmöte. Bl a för att ge föreningarna rätt 

förutsättningar inför deras årsmöten med vad distriktet har för plan och 

budget. 

Eftersom representantskapet försvinner kommer små distrikt troligen bara få 

ett ombud till kongressen. Det borde vara minst två ombud/distrikt. Det är en 

stor förändring som påverkar den demokratiska organisationen. 

Handlingsprogrammet har visserligen varit ute på remiss, men vi har fått in ett 

förslag på tillägg i avsnittet – ”Mat – en källa till glädje och hälsa”. (sid 20) efter 

meningen närproducerade råvaror, ”Intresset för vegetarisk kost ökar och ska 

kunna erbjudas som ett alternativ.” 
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